
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Ponědraž konaného dne 

25.3.2025 

 

Místo konání: kancelář obecního úřadu 

Čas zahájení: 18:00 

Přítomni: Hrošek Miroslav, Strouha Pavel , Hruška Michal, Hešíková Hana, Sedláček Roman, 

Omluveni:  Dukátová Šárka 

Zapsala: J. Strouhová 

Ověřovatelé zápisu:  Hana Hešíková, Zdeněk Vondruška 

 

 

 Starosta přivítal přítomné zastupitele, konstatoval, že je přítomno 6  členů obecního 

zastupitelstva, ZO je tedy usnášeníschopné a zahájil zasedání seznámením zastupitelů s programem 

jednání, zastupitelstvo s tímto programem souhlasí. Poté byla provedena kontrola plnění usnesení 

zastupitelstva obce. 

 

 

Program: 

1. Výběrové řízení  - Rekonstrukce střechy sálu kulturního domu 

2. Rozpočtové opatření č. 1 

3. Vyúčtování ceny vodného Čevak 

4. Pošta , různé 

 

 

Usnesení č. 3/2025 

 

1. Starosta jmenoval výběrovou komisi, kterou tvoří zastupitelé obce. Starosta oslovil čtyři 

firmy , které zaslaly cenovou nabídku na zhotovení akce „Rekonstrukce střechy sálu 

kulturního domu“. 

Jedná se o tyto nabídky: 

1. P-PLAST Lom s.r.o., Lom 61, Tábor – nabídková cena: 1 077 193,00 s DPH 

2. IZOPLAT a.s. České Budějovice           nabídková cena:     680 236,00 s DPH 

3. EKISYS  spol.s.r.o,  Jindř. Hradec         nabídková cena:     723 477,00 s DPH 

4. HIT-IZOL s.r.o., Tábor            nabídková cena: 1 007 484,00 s DPH 

  



Komise porovnala nabídky a rozhodla se pro nejnižší částku – kterou nabídla firma 

IZOPLAST České Budějovice . Zastupitelstvo souhlasí s výběrem této firmy a schvaluje 

uzavření smlouvy s dodavatelem IZOPLAST za celkovou čásku 680 236,00 s DPH.  

Hlasování: 6/0/0 

  

2. Zastupitelstvo bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 1-2025, zastupitelstvo vzalo 

RO č. 1 na vědomí. 

 

3. Zastupitelstvo obce souhlasí s opravou veřejného osvětlení – prozatím první etapa cca 

1km v části obce. Další etapa bude následovat v příštím období. 

Hlasování: 6/0/0 

 

4. 26.4.2025 bude obecní brigáda v 9.00 hodin  – stavění  a zdobení májky 

 

5. Starosta seznámil zastupitele s vyúčtováním vodného na rok 2025 – firma Čevak. 

Zastupitelé s vyúčtováním souhlasí.     Hlasování:6/0/0 

 

 

Konec zasedání: 19.00 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Hana Hešíková   ………………………………………………. 

 

   Zdeněk Vondruška  ………………………………………………. 

 

 

Zapsala:  Jana Strouhová   ………………………………………………… 

 

Starosta obce:  Miroslav Hrošek  ……………………………………………….. 


